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  Zápis 7. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 22.7. 2014 v Praze na Strahově  

 

 

přítomni:   P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor, P. Náprstek, ,  P. Mokrý 
omluven : J. Boháč 
hosté:  Z. Krpata, P. Hottmar ,  T. Ježek , J. Heller 
 

 

STK 
 

□ 

 

Hodnocení M-ČR dl.tr. a závodu ČP v Chomutově – výbor vzal na vědomí informaci předsedy STK Z.Krpaty. 

STK vypracuje s využitím vzorů manuál pro činnost záchranné služby. 

                                                                                                   Ú-1/5/14 : P. Mokrý 

                                                                                                                T: 17.6. 2014 trvá 
 

□ 

 

 

 

Předsedkyně komise rozhodčích H.Charvátová připraví a v STK projedná návrh novelizace odměňování 

rozhodčích na závodech ČSK. Na základě návrhu bude aktualizován vnitřní předpis pro náhrady za činnost 

rozhodčích SRK ČSK od r. 2015                                               Ú-3/5/14 :  P.Mokrý, H.Charvátová, Z. Krpata 

                                                                                                                T:  podzim 2014             

                                                                                    

□ 
 

Hodnocení II. NZ – K řešení problémy se záložním měřením časů vč. záložního zdroje el.energie, s nasazováním 

a řazením lodí do drah v systému SPORTIS, neuváděný rok narození u mládeže. Z.Krpata dohodne nápravu 

s M.Slabejem. Neúčinná jsou opatření STK k omezení počtu změn ve startovní listině (provedeno 58 

zpoplatněných změn), bude hledáno jiné řešení.                       Ú-1/6/14  :  Z. Krpata 

                                                                                                                 T:  podzim 2014           

                          

□ Úkol -2/6/14 byl splněn  – Z.Krpata informoval o stavu příprav MČR - závod bude obsahovat celkem 430 jízd, 

jezdit se bude cca 11 hodin denně (8:00 – 19:00), nejsou rezervy na nepřízeň počasí. Z.Krpata jedná 

s M.Slabejem k vyřešení problémů z II KZ a připraví pro členy výboru rozpis účasti na ceremoniálech předávání 

medailí. Výbor schválil předložený scénář slavnostního nástupu při M-ČR. P.Hottmar obstaral dar pro J. 

Blahovou, které po ukončení závodní činnosti svaz při nástupu oficiálně poděkuje za reprezentaci.                                                                                                                   
 

□ 

 

Pravidla - Z.Krpata informoval o přípravě nových pravidel. Dosud společně s komisí rozhodčích (H.Charvátová) 

shromažďují připomínky ke stávajícím pravidlům. Na podzim plánují uspořádat elektronickou diskusi 

s možností zástupců oddílů připomínkovat navržené změny, do konce roku 2014 proběhnou korektury a příprava 

k tisku. Kontrola stavu na říjnové schůzi výboru.                     Ú-1/7/14 :  Z. Krpata 

                                                                                                                T: 7.10.2014  
 

  1.  SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ P.Hottmar zaslal vedoucím a trenérům SRC přehled závodníků, kteří po dovršení18 let letos končí v SCM a je 

možné jejich zařazení do RSC. Čtyři z nich jsou medailisté ze světových soutěží. Šest se jich účastnilo MSJ v 

Szegedu. V seznamu jsou i další závodníci, aby bylo jasné, kdo SCM opouští. Vedoucí trenéři RSC, P.Hottmar a 

M.Doktor společně projednají postup výběru v pátek 1.8. ve 14:00 v Račicích. 

                                                                                                  Ú-2/7/14 :  P. Hottmar 

                                                                                                               T: 1.8.2014 

□ Čerpání financí SCM – detašovaná pracoviště SCM intenzivně čerpají peníze na přípravu na M-ČR, finance jsou 

k dispozici, čerpání v souladu s plánem. Výbor vzal informaci na vědomí. 

 
3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

       RDS    

□ Úkol -6/4/14 byl splněn  Mobilní tréninkové startovací zařízení v Račicích, bylo se zpožděním nainstalováno.  
 

□ Úkol -3/6/14 je plněn pro transport lodí na MS v Moskvě a AMS jsou připravovány ATA karnety. Na 

doporučení  M.Doktora bylo zpracování objednáno u firmy Maurice Ward, která spolupracuje s ČOV. Současně 

pořadatel MS v Moskvě zpracovává průvodku CMR podle zaslaných podkladů. Vzhledem ke špatné podpoře ze 

strany organizátora v Moskvě je proces získání dokumentů pro vstup materiálu do Ruska velmi obtížný. 
 

□ Úkol -4/6/14  byl splněn  P. Hottmar objednal u firmy Bartolini  50 kusů  dlouhých elastických kalhot pro 

doplnění dresů. Dresy již byly dodány. Faktura byla zaslána do Račic, uhrazena bude z účtu ČSK. 
 

□ Nominace na MS-U23 v Szegedu - výbor obdržel obratem po ME-U23 návrh nominace vytvořené dle NK a 

vzal ji na vědomí. Podrobné hodnocení akcí zašle P. Hottmar členům výboru v písemné formě.    
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□ 

 

 

 
 

 

□ 

Hodnocení ME v Brandenburgu – písemná zpráva s přehledem a rozborem výsledků je zpracovávána a bude 

zaslána členům výboru. P.Hottmar stručně komentoval podmínky na místě konání a výsledky - ubytování na 

dobré úrovni, přínos vyjednání večeří v hotelu namísto na závodišti,  dobrá doprava vlastními dvěma mikrobusy 

i autobusy pořadatele. Přes negativní vliv počasí velmi dobré výkony i výsledky elitních reprezentantů, druhá 

vlna reprezentantů tentokrát zaostala za očekáváním. ME bylo nominačním závodem na MS.  

Nominace na MS Moskva - P.Hottmar zdůvodnil předloženou nominaci do disciplín kajakářů na K1 a K2 

1000m a výběr dalších reprezentantů. Velikost výpravy je daná dříve objednanými letenkami a rezervací 

ubytování. P.Hottmar zdůvodnil preferenci nominace C4  a neobsazení některých olympijských disciplin, kde 

naši závodníci zatím výrazně zaostávají za světovou konkurencí. Výbor po projednání navržený postup schválil 

a nominaci na MS vzal na vědomí.  

□ Příprava výjezdu na MS Moskva – víza pro všechny nominované zajištěna, řeší se pouze víza pro 

M.Mlezivovou, která nebyla široké nominaci v březnovém návrhu pro pořadatele. Vystavení víza proběhne 

včas do odletu. P.Hottmar informoval o nákupu letenek a organizaci odletů. Výbor vzal informaci na vědomí a 

vzhledem k podmínkám schválil vyplatit účastníkům MS kapesné ve výši 18,- EUR na osobu a den. 
 

□ Závěrečná příprava RD před MS - P.Hottmar informoval o zajištění závěrečné přípravy, kajakáři budou 

trénovat v Kadani a  C2 v Nymburce. K4 ženy budou po dosavadní individuální přípravě od čtvrtka 24.7. 

trénovat v Praze a částečně v Račicích pod vedením J. Součka. Do přípravy již bude zapojen fyzioterapeut D. 

Vrbický. Zajištěna doplňková strava a potřebné materiální vybavení pro tým.  
 

□ Evropské hry Baku 2015 – P.Hottmar informoval, že na základě výsledků  ME 2014 bylo vyjeto 14 míst pro 

ČR. Nutno počítat s ČOV avizovanou finanční spoluúčastí 10.000,- Kč za vyslaného závodníka. Účast ČR a 

nominace na hry se bude odvíjet od dlouhodobé strategie přípravy reprezentace k OH 2016 a MS 2015, které je 

současně kvalifikací na OH 2016. První návrh rámcového plánu reprezentačního družstva pro rok 2015 bude 

projednáván na zářijové schůzi.                                              Ú-3/7/14 :  P. Hottmar 

                                                                                                              T: 2.9. 2014  
 

□ Nominace na AMS Minsk - výbor po projednání schválil nominaci, zaslanou členům výboru před jednáním. 

Vedoucí J.Fuksa, trenéři a řidiči Z.Krpata, W.Fibigr. Výbor též schválil aktuální změnu v nominaci. 

Nemocného L. Korandu nahradí Š.Hájek. Řeší se vše potřebné k jeho výjezdu. 
  

□ Metodické publikace - objednané knihy „Rozvoj vytrvalostních schopností“, autora Přemysla Panušky, byly 

dodány na svaz. P.Hottmar zajistí jejich rozdělení do klubů při MČR.  
 

□ Úkol  5/6/14 byl splněn Nepoužívané lodě RD (8 kusů) v majetku ČSK budou prodány do oddílů aukcí 

obálkovou metodou. Výbor projednal a schválil způsob provedení a vyhlášení aukce s tím, že oddíly budou 

informovány na oficiální e-mailové adresy. Nabízené lodě budou během M-ČR v Račicích vystavené na vleku 

ČSK se stanovenou minimální cenou. Zájemci budou doručovat nabídky do sídla svazu. Otevírání obálek 

proběhne v úterý 12.8. ve 14:00 v sídle svazu. Loď bude prodána nejvyšší nabídce.   

                                                                                                    Ú-4/7/14  :  P.Mokrý, M. Bouší                                                                                                                  

                                                                                                    T:   22.7. 2014 

  

RDJ  

□ Úkol -1/7/14 byl splněn Antidopingový preventivní program ICF, dle předpisu ICF absolvovali všichni junioři 

startující na MSJ a účastníci MS U-23. P. Hottmar zajistil v průběhu závěrečného soustředění  on-line školení 

ICF o antidopingové prevenci.   
 

□ Úkol -6/6/14  byl splněn výbor schválil nominaci Kryštofa Hájka na YOG (olympijské hry mládeže r.nar. 97 a 

ml.), kterou potvrdil svým 4. místem na MSJ. K.Hájek nebude startovat v maratonské kvalifikaci a nebude se 

ucházet o start  na MSJ v maratonu.                                                                                                                   
                                                                                                      

□ Hodnocení MEJ ve Francii – výbor vzal na vědomí informaci P.Hottmara o průběhu a výsledcích závodu. 

Výbor ocenil kvalitní výsledky, zejména výkony kajakáře T.Veselého a deblkajaku J.Zavřel a F.Skládal. Akce 

byla organizačně náročná a ze strany pořadatele nedostatečně zajištěná, zejména strava a ubytování (poměr 

cena výkon). Nikdo ze samoplátců nesplnil limit pro vrácení příspěvku na účast. Podrobnější písemná zpráva 

bude zaslána členům výboru dodatečně.    

□ Hodnocení MSJ Szeged - nominace předložená P.Hottmarem byla výborem schválena před výjezdem, 

hlasováním prostřednictvím e-mailu. Dobré zvládnutí akce pořadatelem. Hodnocení MSJ zašle P.Hottmar 

členům  výboru  v písemné  formě. Výsledky  hodnoceny  velmi  pozitivně, 3  medaile,  čtvrtá  místa  a finálové 
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umístění jsou dobrou prezentací kvality práce s mládeží. Na výjezdy na MEJ a MSJ byla použita doprava 

z Dukly Praha – autobus, mikrobus, za což bude vedení Dukly vysloveno poděkování. 
 

□ Cena MOV Pietra Nurowského - výbor projednal a schválil nominaci kajakáře T.Veselého do 4. ročníku ankety 

o cenu Piotra Nurowského, pro nejlepšího mladého evropského sportovce. Vyplnění formuláře a zaslání 

elektronicky na zpět na ČOV nejpozději do 1.9.2014. zajistí trenér Andrlík ve spolupráci s P. Hottmarem. 

                                                                                               Ú-5/7/14  :  J. Andrlík, P. Hottmar                                                                                                                  

                                                                                                            T: 1.9. 2014 
  

RDM  

  

□ Úkol -7/6/14 byl splněn: T.Ježek podal informaci o účasti na závodech K4 ve Valladolidu kde na pozvání  

Španělského pořadatele startovali T.Jezek, M.Seidl, H.Chroust, T.Pavlik. Dále informoval o oddílovém startu 

tří závodníků na maratónu ve Švédsku - Ježek, Liška, Kotrč. Výbor na návrh T.Ježka schválil přihlášení bratrů 

Pavlíků na maratón Sella. Podmínkou startu je podpis a odevzdání prohlášení o výjezdu a startu na vlastní 

nebezpečí a náklady, včetně pojištění léčebných výloh.         Ú-6/7/14  :  T. Ježek                                                                                                                 

                                                                                                                T: 12.8.2014 
 

□ Příprava výjezdu na MSM - T.Ježek podal aktuální informaci o přípravě výjezdu a nominace na MSM v USA. 

25.7. je termín na specifikaci dopravovaných lodí. Předpoklad je vyslat do Oklahomy lodě pro K2 muže, K2 

ženy, 2 x K1 pro juniory, K1 pro ženy a C1. Výbor rozhodne o této specifikaci na základě návrhu 

reprezentačního trenéra 25.7. prostřednictvím e-mailového hlasování. Po NZ v Týně nad Vltavou bude 

předložena a schválena jmenovitá nominace.                         Ú- 7/7/14  :  T. Ježek                                                                                                                 

                                                                                                               T: 31.8.2014 
 

       Různé 
 

□ Rozpočet, základní rámec příjmů a výdajů roku 2014 - J.Boháč představil záměr posílení podpory mládeže 

v oddílech z prostředků ČOV. Předloží konkrétní návrh s metodikou užití a rozdělení finanční podpory, 

včetně pomoci menším a dočasně méně aktivním oddílům.   Ú- 8/6/14 :  J.Boháč 

                                                                                                               T:  22.7 2014 - trvá 
 

□ Mediální prezentace SRK ČSK – projednán aktuální stav mediálního pokrytí, členové výboru konstatovali 

shodně vysoce kvalitní práci novinářky B. Žehanové, angažované pro tuto práci SRK ČSK. Velmi odborně 

byly zpracovány a podávány informace z MEJ, ME a MSJ. Před odjezdem na MS do Moskvy připravuje 

tiskovou konferenci na 1.8. Účast za SRK ČSK M. Doktor, P.Hottmar, C2, K4. Zajištění místa a občerstvení 

Mokrý.                                                                                     Ú- 8/7/14 :  P. Hottmar 

                                                                                                               T: 1.8. 2014 
 

□ Metodická publikace - ČSK byl upozorněn na vydání metodické publikace k rychlostní kanoistice, 

zpracované ve Španělsku. Svaz prověří kvalitu materiálu a eventuelní přínos případného překladu do češtiny. 

                                                                                                 Ú-8/5/14 :  P. Mokrý 

                                                                                                              T: 17.6. 2014  - přesunuto do září 
 

□ Výbor doporučil nabídnout knihy 100let kanoistiky v Českých zemích nabídnout k zakoupení při M-

ČR. Bude dohodnuto s pořadatelem M-ČR.                    Ú-9/7/14  :  P. Mokrý                                                                                                                

                                                                                                               T: 1.8.2014 
 

□ Návrh smlouvy o zajištění přípravných prací k ME 2015 – P.Šebesta předložil návrh kontraktu mezi ČSK a 

Národním olympijským centrem vodních sportů (NOC-VS) o provedení přípravných prací k zajištění ME 

2015. Přípravné práce pro rok 2014 jsou dotovány MŠMT ve výši 1,5 mil. Kč. Výbor  pověřil předsedu ČSK 

J. Boháče podpisem smlouvy po jejím schválení  právním oddělením ČUS.   

                                                                                                   Ú- 10/7/14  :  J. Boháč, P. Šebesta                                                                                                                

                                                                                                                    T: 12.8.2014 
  

□ Informace o činnosti NOC-VS - P.Šebesta informoval  o registraci a zahájení činnosti orgánů spolku. 

Připravuje se převod nemovitostí ČSK a ČVS na NOC-VS dle rozhodnutí valných hromad ČSK a ČVS.  Jsou 

hotové projekty na dostavbu zázemí pro závodníky, které bude realizováno ze státní dotace v letošním roce. 

Probíhá výběrové řízení na dodavatele a územně stavební řízení. Členové výboru budou dostávat k dispozici 

zápisy z jednání orgánů NOC.                                                 Ú-11/7/14  :  J. Boháč, P. Šebesta                                                                                                                

                                                                                                                  T: 12.8.2014 
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□ Příprava ME 2015 v Račicích - P.Šebesta ve spolupráci s agenturou Stance Communications, zájemcem o 

marketingovou spolupráci na ME 2015, připravuje prezentaci v Moskvě při MS. Ruský pořadatel již vyslovil 

souhlas. Evropská kanoistická asociace přislíbila pronajmout kompletní software, používaný na soutěžích 

ECA, naposledy na ME v Brandenburgu, ME v Portugalsku. Televizní přenos bude realizován ČT, jednání o 

ceně výroby probíhají.  
 

□ Závěry VH Sportcentrum Račice a.s. - výbor vzal na vědomí zvolení P.Bednáře, na návrh SRK ČSK, za člena 

Dozorčí rady SC Račice, a.s. 
 

□ Úkol - 9/6/14 byl splněn - J.Heller předložil návrh na využití dotace MŠMT, programu IV, na údržbu 

majetku ČSK v celkové výši, včetně povinné spoluúčasti svazu (30%), 237.663,- Kč. Výbor po projednání 

schválil využít cca 170 tisíc na opravu oken na Císařské louce a zbývajících cca 67.500,- použít na údržbu 

startovacího zařízení v Račicích. P.Mokrý doplnil informaci o stav distribuce státních dotací na údržbu a 

provoz zařízení oddílům, které o ni zažádaly a kterým byla z MŠMT přidělena. Po podpisu smluv jsou 

prostředky okamžitě rozesílány. 
 

□ Příprava financování 2015 - výbor uložil J. Hellerovi monitorovat vyhlášení a uzávěrky podávání grantů pro 

rok 2015 na Magistrátu Hl.m.Prahy a MČ Prahy 5 na údržbu areálu na Císařské louce. 

                                                                                                   Ú-12/7/14  :  J. Heller                                                                                                                 

                                                                                                          T: průběžně  
 P.Mokrý připraví informaci o vypsaných programech financování svazů ze státního rozpočtu cestou MŠMT a 

předloží, ve spolupráci se sekcí DV, návrhy připravovaných žádosti ČSK o státní dotaci na r.2015 

v programech určených pro národní svazy.                              Ú-13/7/14  :  P. Mokrý                                                                                                                

                                                                                                         T: 12.8.2014 
 

□ Pojištění přepravy lodí a pojištění řidičů při akcích reprezentačních družstev – na základě diskuse bude 

prověřena možnost úpravy stávající pojistky na přepravu lodí o rozšíření na pojištění odpovědnosti řidičů.                                             

                                                                                                   Ú- 9/5/14  :  P. Mokrý 

                                                                                                                  T: 17.6. 2014 trvá  
 

□ Výzva ICF národním svazům ke stanoviskům k budoucímu programu OH – P.Mokrý informoval o přípravě 

návrhů MOV pro budoucí úpravy programu OH v jednotlivých sportech. ICF připravuje vlastní návrh, 

zohledňující požadavky MOV. M.Doktor doporučil zaslat na ICF stanovisko ČSK, použité a prezentované 

v minulosti, požadující především zachování tradičních kanoistických disciplín. Přesto je třeba počítat 

s tlakem na změny pro OH 2020 a 2024 v podobě pravděpodobného zařazení C1 ženy a posílení účasti C žen 

do poměru zastoupení 50:50 v roce 2024. Výbor doporučil využít účasti předsedy J.Boháče a M.Doktora na 

MS a jednat na toto téma osobně s J.Kahlem, pověřenou osobou ICF pro přípravu olympijského programu. 

                                                                                                  Ú-14/7/14 :  M. Doktor, J. Boháč                                                                                                                              

                                                                                                                 T: 12.8. 2014 
 

□ 

 

Jednání s Plavební správou o bezpečnosti provozu v Praze na Vltavě - Z.Krpata se zúčastnil za ČSK 

společného jednání s Plavební správou, ČOV (M. Doktor), ČVS, svazem vodního motorismu, Policií ČR, 

Městskou policií a Povodí Vltavy k nastavení pravidel a k zajištění bezpečné plavby na Vltavě v Praze. 

Kromě diskuse k přípravě vyhlášky a výčtu stávajících neřešených problémů schůzka žádný konkrétní 

závěr nepřinesla.   
 

 

   

Zapsal: P. Mokrý                                      

 

 

Příští schůze výboru se uskuteční 2.9..2014 od 14:00 na Strahově 


